《单词百科:neurotrophic是什么意思?neurotrophic怎么发音?neurotrophic的解释和用法》

英语单词neurotrophic是什么意思?neurotrophic怎么读?neurotrophic怎么发音?美加网为您整理了neurotrophic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



neurotrophic怎么读

neurotrophic的读音:[nj r 'tr f k]

neurotrophic的意思

1、adj.神经营养的,向神经的,亲神经的;

neurotrophic的双语例句

1. Administration of neurotrophic factor (BDNF) with the graft promoted modest axonal growth from grafted cells.

联合使用BDNF能够适度促进移植细胞的轴突生长.

2. Objective To investigate the role of ciliary neurotrophic factor (CNTF) in injury of central neuron.

目的研究睫状神经生长因子(CNTF)在中枢神经元抗损伤中的作用及机制.

3. Objective To investigate the intervention neurotrophic factors (CNTF) on weightlessness-induced muscle atrophy and its myofiber phenotype transition.

目的探讨 CNTF 对失重性肌萎缩及其纤维表型转换的干预作用.

4. Objective To investigate the effects of glial cell line derived neurotrophic factor in human inflammatory pulp.

目的探讨胶质源性神经营养因子(GDNF)在人炎症牙髓中的表达及意义.

5. To date, the most potent of these chemicals is glial-cell-line derived neurotrophic factor (GDNF).

迄今为止,在这些化学物质之中效果最好的就是神经胶质细胞源性的神经营养因子.

6. In the process of development and regeneration of nervous system, it act as neurotrophic factor.

在神经系统发育和再生过程中,肝细胞生长因子作为神经营养因子发挥作用.

7. Factor (PEDF) has been found recently as a new neurotrophic factor. It expresses in many tissues.

PEDF 是最近发现的一种神经营养因子,在许多组织均由表达.

以上是美加网为您整理的neurotrophic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于neurotrophic的用法、neurotrophic的释义、neurotrophic的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/neurotrophic